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Svar på interpellation från Yvonne Svensson 
(ROOP) angående flytt av Turistbyrån 
Yvonne Svensson (ROOP) har i en interpellation ställt nedanstående fråga till mig: 

 

Har motionerna behandlats och i så fall, finns det möjlighet till framtida diskussioner om 

flytt av Turistbyrån? 

 

Som svar önskar jag anföra följande: 

 

Bakgrunden till interpellationen är ett par motioner som ROOP lämnat in avseende flytt av 

Turistbyrån till Roslagsmuseets lokaler. Svaret på frågan huruvida motionerna har 

behandlats är nej. Däremot räknar jag med att dessa kan behandlas under hösten.  

 

Huruvida det finns en möjlighet till diskussion om flytt av Turistbyrån är till stor del en 

fråga för Turistbyrån i sig. Det är som bekant en från kommunen fristående verksamhet, 

som är upphandlad. Däremot har vi såklart inflytande vad gäller deras lokalisering.  

 

Frågan är såvitt jag vet inte lyft i något bredare sammanhang, men jag ser fram emot att 

få goda inspel från olika aktörer i takt med att vi arbetar fram en ny besöksnäringsstrategi 

för Norrtälje kommun och Roslagssamarbetet. Det senare arbetet skall göras i samverkan 

med Östhammar och Österåker, som deltar i vårt pågående Roslagssamarbete gällande 

turist- och besöksnäring.  

 

 

 

Bino Drummond (M) 

Kommunstyrelsens ordförande 

 


